
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zápisnica 
z 1. riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Lukáčovce, ktoré sa konalo 

dňa 20. 02. 2024 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

V Lukáčovciach 20. 02. 2024                     



Zápisnica z 1. riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva, ktoré sa konalo 

dňa 20. 02. 2024 – kultúrny dom v Lukáčovciach 

 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Program rokovania:  

1) Otvorenie 

2) Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice, voľba návrhovej komisie 

3) Schválenie programu zasadnutia, 

Predkladá: Ing. Jozefína Pokrývková, PhD., starostka obce  

4) Kontrola uznesení 

Predkladá: Ing. Tatiana Bullová, PhD., hlavná kontrolórka obce 

5) Správa o činnosti HK za rok 2023 

Predkladá: Ing. Tatiana Bullová, PhD., hlavná kontrolórka obce 

6) Kontrolu prevodov nehnuteľného majetku obce podľa §18f ods. 1 písm. i) zákona o 

obecnom zriadení 

Predkladá: Ing. Tatiana Bullová, PhD., hlavná kontrolórka obce 

7) Návrh  schvaľovanie VZN č. 1/2024 o mieste a čase zápisu dieťaťa na plnenie 

povinnej školskej dochádzky v základnej škole a zápisu v materskej škole, o výške 

príspevku za pobyt dieťaťa v materskej škole a o výške príspevku na čiastočnú úhradu 

nákladov na činnosť školského klubu detí pri základnej škole 

Predkladá: Mgr. Dušana Galgoci, riaditeľka školy 

8) Návrh a schvaľovanie realizácie územnoplánovacej dokumentácie obce  Lukáčovce 

Predkladá: Ing. Jozefína Pokrývková, PhD., starostka obce 

9) Zásady hospodárenia s majetkom Obce Lukáčovce (zmena servisného poplatku za 

vodu na rok) 

Predkladá: Ing. Jozefína Pokrývková, PhD., starostka obce 

10) Informácia o ceny vody pre obec Lukáčovce podľa URSO 

Predkladá: Ing. Jozefína Pokrývková, PhD., starostka obce 

11) Návrh domového poriadku nájomných bytov obce Lukáčovce 

Predkladá: Ing. Jozefína Pokrývková, PhD., starostka obce 

12) Vstup do siete „Budovanie Európy s miestnymi zastupiteľmi“ 

Predkladá: Ing. Jozefína Pokrývková, PhD., starostka obce 

13) Organizačná štruktúra  

Predkladá: Ing. Jozefína Pokrývková, PhD., starostka obce 

14) Interpelácie poslancov  

15) Rôzne  

16) Diskusia 

17) Záver 

 

K bodu 1 . 
Zasadnutie otvorila a viedla starostka obce Ing. Jozefína Pokrývková, PhD. (ďalej len 

starostka obce), ktorá privítala prítomných poslancov. Zasadnutia sa zúčastnilo 6 poslancov. 

Neprítomný poslanec Bc. Daniel Cok – ospravedlnený. Zasadnutie OZ bolo uznášania 

schopné, bolo zvolané včas s vopred oznámeným programom rokovania.  

K bodu 2. 
Starostka obce navrhla zapisovateľku: p. Juraja Hanáka a overovateľov zápisnice: Karola 

Bullu, Martina Zachara 

O návrhu dala hlasovať. 



Obecné zastupiteľstvo v Lukáčovciach  podľa § 11 osd. 4 zákona č. 369/1990 ZB. o 

obecnom zriadení v z. n. p berie na vedomie starostkou určených overovateľov zápisnice 

Karola Bullu, Martina Zachara. 

Hlasovanie:    za: 6                 proti: 0               zdržal sa: 0   

Uznesenie bolo jednohlasne prijaté. 

Starostka obce navrhla členov návrhovej komisie:, Ing. Soňu Szalaiovú, Petra Markoviča, 

Petra Zachara.  O návrhu dala hlasovať.  

Obecné zastupiteľstvo v Lukáčovciach  podľa § 11 osd. 4 zákona č. 369/1990 ZB. o 

obecnom zriadení v z. n. p berie na vedomie starostkou určených členov návrhovej 

komisie: Ing. Soňa Szalaiová, Peter Markovič, Peter Zachar   

Hlasovanie:    za: 6                 proti: 0               zdržal sa: 0   

Uznesenie bolo jednohlasne prijaté. 

K bodu 3. 
Starostka obce navrhla vypustiť jeden bod pracovný poriadok zamestnancov obecného úrad 

doposiaľ sme nedostali odpoveď na prerokovanie a schválenie zástupcami zamestnancov. 

O programe rokovania  dala  starostka obce hlasovať.  

Obecné zastupiteľstvo v Lukáčovciach podľa § 11 osd. 4 zákona č. 369/1990 ZB. o 

obecnom zriadení v z. n. p schvaľuje program obecného zastupiteľstva s nasledovnými 

bodmi.  

Hlasovanie:    za: 0                 proti: 6               zdržal sa: 0        

Uznesenie nebolo prijaté. 

Starostka obce dala hlasovať o pozmenenom programe s počtom bodov 17 z vypusteným 

bodom pracovný poriadok. 

Obecné zastupiteľstvo v Lukáčovciach podľa § 11 osd. 4 zákona č. 369/1990 ZB. o 

obecnom zriadení v z. n. p schvaľuje program obecného zastupiteľstva s nasledovnými 

bodmi. 

Hlasovanie:    za: 6                 proti: 0               zdržal sa: 0   

Uznesenie bolo jednohlasne prijaté. 

K bodu 4. 
Kontrolórka obce Ing. Tatiana Bullová, PhD. predložila kontrolu uznesení, ktoré boli 

schválené minulý roka a vykonané starostkou obce. Prečítala 4 uznesenia, ktoré neboli zo 128 

uznesení vykonané jedná: 

Uznesenie č. 93/2023 zo dňa 24.10.2023, ktorým OZ schválilo výmenu geometrického plánu 

č. 14/2021 zo dňa 10.05.2021 za nový geometrický plán č. 1554/2023 zo dňa 04.08.2023, 

výmera a kúpna cena ostáva podľa uznesenia č. 35/2021 zo dňa 09.12.2021. 

Uznesenie č. 109/2023 zo dňa 14.12.2023, ktorým OZ schválilo financovanie druhej časti 

územnoplánovacej dokumentácie vo výške 24 000,00,-€. 

Uznesenie č. 110/2023 zo dňa 14.12.2023, ktorým OZ schválilo obstaranie projektanta pre 

investičný zámer budovanie kanalizácie a ČOV v obci Lukáčovce vo výške 50 000,00,-€. 

Uznesenie č. 111/2023 zo dňa 14.12.2023, ktorým OZ schválilo rekonštrukciu vodného zdroja 

– studne obce Lukáčovce vo výške 13 776,00,-€. 

Konštatujem, že k dnešnému dňu, t. z. k 20.02.2024 boli ostatné uznesenia a úlohy splnené. 

Starostka obce otvorila diskusiu. Nikto z poslancov nemal otázku, starostka dala prečítať 

uznesenie a vyzvala poslancov k hlasovaniu. 

Obecné zastupiteľstvo Obce Lukáčovce podľa § 11 osd. 4 zákona č. 369/1990 ZB. o 

obecnom zriadení v z. n. p berie na vedomie kontrolu uznesení predloženú hlavnou 

kontrolórkou obce Lukáčovce Ing. Tatianou Bullovou, PhD. 

Hlasovanie:    za: 6                 proti: 0               zdržal sa: 0   



Uznesenie bolo jednohlasne prijaté. 

K bodu 5. 
Kontrolórka obce Ing. Tatiana Bullová, PhD. Predložila správu o činnosti HK za rok 2023. 

V roku 2023 boli vykonané tri hlavné kontroly: 

1.kontrola vybraných interných predpisov obce Lukáčovce, 

2.kontrola zaradenie pracovníkov do platových tried a skupín a odmeňovania zamestnancov, 

3.kontrola správnosti a preukázateľnosti vykonávaných finančných operácií, spoľahlivosť 

výkazníctva, dodržiavania rozpočtu rozpočtovej organizácie a prijatých rozpočtových 

opatrení. 

Priebežné kontroly plnenia uznesení. Zistenia už boli viac krát povedané pri predkladaní 

kontroly. Starostka obce otvorila diskusiu. Nikto z poslancov nemal otázku, starostka dala 

prečítať uznesenie a vyzvala poslancov k hlasovaniu. 

Obecné zastupiteľstvo Obce Lukáčovce podľa § 11 osd. 4 zákona č. 369/1990 ZB. o 

obecnom zriadení v z. n. p berie na vedomie správu o činnosti HK za rok 2023, 

predloženú hlavnou kontrolórkou obce Lukáčovce Ing. Tatianou Bullovou, PhD. 

Hlasovanie:    za: 6                 proti: 0               zdržal sa: 0   

Uznesenie bolo jednohlasne prijaté. 

K bodu 6. 
Kontrola obce oboznámila o zmene zákona o obecnom zriadení a kontrola prevodu bude 

zverejnená na webovej stránke obce Lukáčovce. V roku 2023 nebol vykonaný prevod ktorý 

by spadal pod kontrolu prevodov. Starostka obce otvorila diskusiu. Nikto z poslancov nemal 

otázku, starostka dala prečítať uznesenie a vyzvala poslancov k hlasovaniu.    

Obecné zastupiteľstvo Obce Lukáčovce podľa § 11 osd. 4 zákona č. 369/1990 ZB. o 

obecnom zriadení v z. n. p berie na vedomie Kontrolu prevodov nehnuteľného majetku 

obce podľa §18f ods. 1 písm. i) zákona o obecnom zriadení, predloženú hlavnou 

kontrolórkou obce Lukáčovce Ing. Tatianou Bullovou, PhD. 

Hlasovanie:    za: 6                 proti: 0               zdržal sa: 0   

Uznesenie bolo jednohlasne prijaté. 

K bodu 7. 
Starostka obce predniesla návrh na úpravu VZN č.1/2024 o mieste a čase zápisu dieťaťa na 

plnenie povinnej školskej dochádzky v základnej škole a zápisu v materskej škole, o výške 

príspevku za pobyt dieťaťa v materskej škole a o výške príspevku na čiastočnú úhradu 

nákladov na činnosť školského klubu detí pri základnej škole. Pani riaditeľka dostala 

odporúčanie od ekonómky školy navýšenie výdavkov materskej školy mesačne na jedno dieťa 

na sumu: 20,- €, na čiastočnú úhradu nákladov spojených s činnosťou školského klubu 

mesačne na jedno dieťaťa na sumu: 15,- €. Ďalšia zmena v tomto VZN nastáva v bode 5. 

Podmienky prijatia do materskej školy a to časť c) doplnená o bod 4 deti, ktoré už majú v 

našej škôlke staršieho súrodenca, budú uprednostnené. Skonštatovala počas vyvesenia neboli 

vznesené žiadne pripomienky. 

Starostka obce otvorila diskusiu. M. Zachar sa opýtal či budú dostávať vyšší štandard. 

Starostka odpovedala, že sa budeme snažiť aby to tak bolo v tom základe poskytnutých 

služieb. P. Zachar skonštatoval, že už pri minuloročnom navýšení sa to už zlepšilo a urobili si 

citeľné zmeny. Starostka dala prečítať uznesenie a vyzvala poslancov k hlasovaniu. Starostka 

obce vysvetlila, že každý z občanov má možnosť sa vyjadriť prvých 10 dní vyvesenia 

a navrhnúť zmenu.  

Obecné zastupiteľstvo v Lukáčovciach podľa § 11 osd. 4 zákona č. 369/1990 ZB. o 

obecnom zriadení v z. n. p schvaľuje a vydáva VZN 1/2024 o mieste a čase zápisu 

dieťaťa na plnenie povinnej školskej dochádzky v základnej škole a zápisu v materskej 



škole, o výške príspevku za pobyt dieťaťa v materskej škole a o výške príspevku na 

čiastočnú úhradu nákladov na činnosť školského klubu detí pri základnej škole. 

Hlasovanie:    za: 6                 proti: 0               zdržal sa: 0   

Uznesenie bolo jednohlasne prijaté. 

K bodu 8. 
Starostka obce oboznámila prítomných poslancov s ďalším postupom príprav územného 

plánu obce. Pre potreby podania dotácie je potrebné odsúhlasiť obecným zastupiteľstvom že 

proces obstarávania a schvaľovania územného plánu obce Lukáčovce potrvá najviac tri roky 

od uzatvorenia zmluvy o poskytnutí dotácie. Starostka obce otvorila diskusiu. Nikto 

z poslancov nemal otázku, starostka dala prečítať uznesenie a vyzvala poslancov 

k hlasovaniu.             

Obecné zastupiteľstvo v Lukáčovciach podľa § 11 osd. 4 zákona č. 369/1990 ZB. o 

obecnom zriadení v z. n. p schvaľuje že proces obstarávania a schvaľovania územného 

plánu obce Lukáčovce potrvá najviac tri roky od uzatvorenia zmluvy o poskytnutí 

dotácie.  

Hlasovanie:    za: 6                 proti: 0               zdržal sa: 0   

Uznesenie bolo jednohlasne prijaté. 

K bodu 9. 
Starostka obce vysvetlila, že ide o zmenu servisného poplatku z 8€ na 10€ - bohužiaľ vzniklo 

zo strany dodávateľa navýšenie ceny a súčasný poplatok za vodomer nepokrýva náklady na 

jeho výmenu. Starostka obce otvorila diskusiu. M. Zachar sa opýtal koľko máme vodomerov 

starostka odpovedala cez 370. Starostka dala prečítať uznesenie a vyzvala poslancov 

k hlasovaniu. 

Obecné zastupiteľstvo v Lukáčovciach podľa § 11 osd. 4 zákona č. 369/1990 ZB. o 

obecnom zriadení v z. n. p schvaľuje zmeny Zásad hospodárenia s majetkom obce 

Lukáčovce v časti Príloha 1 „Poplatky za služby poskytnuté obcou“ servisný poplatok za 

vodu. 

Hlasovanie:    za: 6                 proti: 0               zdržal sa: 0   

Uznesenie bolo jednohlasne prijaté. 

K bodu 10. 
Starostka obce informovala navýšenie ceny vody z 0,7181€/m

3
 na 0,8799 €/m

3
. Starostka 

obce otvorila diskusiu. Poslanec M. Zachar sa informoval či je povinné zvýšiť cenu na 

maximum, starostka vysvetlila, že sa netvorí fond opráv lebo na začiatku pri evidencie 

vodovodu do majetku nastala chyba a celý vodovod je zaradený na 50 rokov odpisov aj keď 

niektoré časti majú oveľa nižšiu životnosť a tým pádom vzniká chyba pri výpočte ceny. Zo 

zákona sme povinný tvoriť fond opráv vodovodu. Starostka dala prečítať uznesenie a vyzvala 

poslancov k hlasovaniu. 

Obecné zastupiteľstvo v Lukáčovciach podľa § 11 osd. 4 zákona č. 369/1990 ZB. o 

obecnom zriadení v z. n. p berie na vedomie cenu 0,8799 €/m
3
 za výrobu a dodávku 

pitnej vody verejným vodovodom určenú Úradom pre reguláciu sieťových odvetví. 

Hlasovanie:    za: 6                 proti: 0               zdržal sa: 0   

Uznesenie bolo jednohlasne prijaté. 

K bodu 11. 
Starostka obce v skratke predstavila body domového poriadku, uviedla, že domový poriadok 

bol prerokovaný s nájomcami bytov a odsúhlasený dňa 09.02.2024. Pripomenula označenie 

bytu a označenie schránky svojim menom. Budú udelené sankcie pri nedodržaní domového 



poriadku a táto sankcia pôjde do spoločného fondu opráv. Starostka obce otvorila diskusiu. 

M. Zachar sa opýtal, či nemal niekto pripomienky a aké boli dozvuky po skončení domovej 

schôdze. Starostka dala prečítať uznesenie a vyzvala poslancov k hlasovaniu. 

Obecné zastupiteľstvo v Lukáčovciach podľa § 11 osd. 4 zákona č. 369/1990 ZB. o 

obecnom zriadení v z. n. p. berie na vedomie domový poriadok nájomných bytov obce 

Lukáčovce. 

Hlasovanie:    za: 6                 proti: 0               zdržal sa: 0   

Uznesenie bolo jednohlasne prijaté. 

K bodu 12. 
Starostka obce predstavila projekt „Budovanie Európy s miestnymi zastupiteľmi“ vytvára 

európsku sieť miestnych volených politikov zameranú na komunikáciu s Európskou úniou 

prostredníctvom bezprecedentného spojenectva medzi európskou a miestnou úrovňou 

riadenia. Sieť miestnych zastupiteľov pre otázky EÚ, ktorí spolupracujú na komunikácii o 

témach súvisiacich s EÚ. Projekt umožní miestnym politikom spolupracovať a šíriť 

informácie o témach súvisiacich s EÚ, ktoré sa týkajú ich voličov na miestnej úrovni. Pomôže 

tiež zvýšiť angažovanosť a podporiť diskusie o týchto otázkach a budúcnosti Európy. 

Celkovou ambíciou je podporiť vytvorenie skutočne európskej verejnej sféry. Poslanci 

schvaľujú účasť na projekte „Budovanie Európy s miestnymi zastupiteľmi“ a určujú 

nominanta do projektu. Starostka obce otvorila diskusiu. Otázka poslanca Hanáka, čo to bude 

stáť obec, starostka mu odpovedala, že nič iba čas toho člena teda jej. M. Zachar sa opýtal či 

budú chodiť letáky alebo či budeme niečím obťažovať občanov. Starostka odpovedala, že 

toľko informačných letákov nedostaneme ale bude to na webovej stránke aj na obecnom 

úrade. Starostka dala prečítať uznesenie a vyzvala poslancov k hlasovaniu. 

Obecné zastupiteľstvo v Lukáčovciach podľa § 11 osd. 4 zákona č. 369/1990 ZB. o 

obecnom zriadení v z. n. p. schvaľuje:  

a) Účasť obce Lukáčovce v projekte „Budovanie Európy s miestnymi zastupiteľmi“ 

b) Nominovať starostku obce Ing. Jozefínu Pokrývkovú, PhD., za člena projektu 

„Budovanie Európy s miestnymi zastupiteľmi“. 

Hlasovanie:    za: 6                 proti: 0               zdržal sa: 0   

Uznesenie bolo jednohlasne prijaté. 

K bodu 13. 
Starostka obce predstavila novú organizačnú štruktúru obce Lukáčovce. Ktorá bola poslaná na 

vedomie zástupcom zamestnávateľov v dostatočnom predstihu na pripomienkovanie.  



 
Starostka obce otvorila diskusiu. M. Zachar sa opýtal, či máme dosť tých komisií, starostka 

tak vyzvala, že komisie môžu zvolať aj predsedovia komisií nemusia čakať na ňu. Starostka 

dala prečítať uznesenie a vyzvala poslancov k hlasovaniu. 

Obecné zastupiteľstvo v Lukáčovciach podľa § 11 osd. 4 zákona č. 369/1990 ZB. o 

obecnom zriadení v z. n. p. berie na vedomie organizačnú štruktúru obce Lukáčovce 

Hlasovanie:    za: 6                 proti: 0               zdržal sa: 0   

Uznesenie bolo jednohlasne prijaté. 

K bodu 14. 
Starostka obce otvorila bod interpeláci. Poslanec Hanák bol minulý rok upovedomený o diani 

na obci riešil to aj s pani kontrolórkov aj starostkov, skonštatoval ceny neboli navýšené. 

Poslanec Hanák vyzval kontrolórku k vykonaniu kontroly v systéme IS EVO ohľadom 

vysúťaženej zákazky financovanej s projektu COOP jednota, úrad vlády a Slovenská 

sporiteľňa. Vyjadril sa, že bol porušený zákon a bol to konflik záujmov. Starostka obce sa k 

tomu vyjadrila jednalo sa o prvé zákazky v tomto systéme, ktoré sa tam vykonávali a samotný 

systém obstarávanie prebiehal rôznymi úpravami a negeneroval zápisnice automaticky alebo 

boli pripravované dohodárkov Mgr. Angelikou Gajdošovou, ktorá pripravovala viacero 

zápisníc pre potreby starostky. Starostka obce si neuvedomila, že v zápisnici ostal uvedené aj 

dohodárkyne meno. Staroska sa ospravedlnila za chybu, ktorú si v tom prípade neuvedomila 

viac sa to už nebude opakovať. M. Zachar sa opýtal prečo nemáme zverejnené celé faktúry. 

Starostka obce vysvetlila, že to nieje povinnosť zo zákona nieje na to priestor. Vysvetlila 

prečo sa nezverejňujú, lebo nieje vykonané ekonómkov ani v povinnej lehote 5 dní 

zverejňovanie číslo faktúr a sumu termín úhrady. Vysvetlila, že na úrade nestíhame a preto 

občania nemajú ani vyrubené iné poplatky. J. Hanák chcel poveriť starostku hlavná 

kontrolórka obce mu vysvetlila, že nemôže poveriť starostku niečím, čo je nad rámec zákona. 

J. Hanák odkázal občanom, každý s občanov má možnosť po písomnej žiadosti požiadať o 

náhľad do faktúr. J. Hanák podotkol, že nastala chyba v zápisniciach v systéme IS EVO a 

bola starostka obce upozornená na chybu. Starostka obce odpovedala, že to opraví. K. Bulla 

skonštatoval, že máme veľmi múdrych občanov, že sledujú a čítajú všetky veci. Starostka 

poďakovala občanom, že si to všimli. J. Hanák sa opýtal prečo všetko nejde cez IS EVO. 



Starostka mu vysvetlila, že ak to projekt nevyžadoval tak nešla cez IS EVO ale cez prieskum 

trhu. Všetky zákazky, čo boli vykonané, by normálne mohli ísť cez prieskum trhu a nemuseli 

ísť cez IS EVO. Vtedy by nevznikol ani konfllikt záujmov. M. Zachar požiadal kontrolórku 

lebo na internej schôdzi dostali radu od starostky, že majú poveriť kontrolórku kontrolami, a 

požiadal ju o komplekxnú kontrolu v odpadovom hospodárstve. Poslanec Hanák skonštatov, 

že ak sa jej podarí kontrolu vykonať skôr tak môže prísť nahadzovať tie faktúry a kartičky za 

vodu do elektronickej podoby. Kontrolórka odpovedala, že má iba 0,2 úväzok, a to jej ledva 

postačuje na základné zákonné kontroly. 

Obecné zastupiteľstvo v Lukáčovciach podľa § 11 osd. 4 zákona č. 369/1990 ZB. o 

obecnom zriadení v z. n. p. poveruje hlavnú kontrolórku obce o vykonanie kontroly 

v systéme IS EVO za účelom objasnenia možného konfliktu záujmov a kontrolu 

odpadového hospodárstva.  

Hlasovanie:    za: 6                 proti: 0               zdržal sa: 0   

Uznesenie bolo jednohlasne prijaté. 

Obecné zastupiteľstvo v Lukáčovciach podľa § 11 osd. 4 zákona č. 369/1990 ZB. o 

obecnom zriadení v z. n. p. berie na vedomie interpelácie poslancov 

Hlasovanie:    za: 6                 proti: 0               zdržal sa: 0   

Uznesenie bolo jednohlasne prijaté. 

K bodu 15. 
Starostka obce do bodu rôzne predložila informáciu o nevýhodách zapojenia obce do projektu 

„Triedený zber komunálnych odpadov“ predpokladaná cena nákladov na podanie projektu je 

cca 1700€, a úspešnosť je veľmi mala keďže tam je alokovaných veľmi málo finančných 

prostriedkov, a museli by sme splniť merateľný ukazovateľ a to navýšiť percento 

vytriedenosti zo súčasných 23,08% na aspoň 50%, čo ešte nepovažujem za reálne ale raz sa 

tam dostaneme a je to 100% nárast oproti minulému roku ale aj tak nám chýba 8% aby sme 

mohli požiadať o príspevok za úroveň vytriedenia KO. M. Zachar odporúča aby sme podali 

environmentálny fond pre podporu rozvoja zberných dvorov, starostka odpovedala, že určite 

podala aj minulí rok tento projekt, len sme boli vložený do zásobníka, čo znamená, že nebol 

financovaný a ide aj tento rok podať tento projekt. 

Starostka zvažuje vypracovať výzvu na podporu rozvoja prvkov zelenej a modrej 

infraštruktúry v obciach a mestách, kde by sme sa hlavne chránili proti dažďovej vode 

vytvorením infiltračných pásov; infiltračných povrchov peších komunikácií, spevnených 

plôch a parkovísk; plošné vsakovanie; vsakovacie prielahy; rigoly; vsakovacie nádrže; 

dažďové záhrady a pod. ako súčasť komplexného riešenia ochrany proti prívalovým dažďom.  

Prebehla diskusia s problémom s blatom spôsobené prívalovými dažďami.  

P. Zachar požiadal aby bol vytvorený odkaz na stránke prečo nedostanú kontajnery na 

triedený zber. Starostka odpovedala, že predchádzajúce vedenie vystúpilo z ponitrianskeho 

združenia a tieto kontajnery patrili tomuto združeniu. P. Zachar prosí o verejné vysvetlenie 

o odobratie kontajnerov ponitrianskeho združenia. Starostka skonštatovala že to môže ísť aj 

do sms rozhlasu ako krátka informácia. Začal sa vážiť komunálny odpad na družstve jeden 

vývoz máme 7,5 tony a 1,2 plastu. Zapojili sa prísediaci občania, starostka nemôže dohnať za 

rok čo tu bolo niekoľko rokov zanedbávané. Starostka povedala, že sa bude snažiť zase 

rozoslať letáky, dôchodcom bude robiť prednášku, deti budú mať výchovu. Poslanec 

Markovič skonštatoval ak správne triediš a používaš zberný dvor nemáš skoro nič 

komunálneho odpadu. J. Hanák ospravedlňoval občanov, že nie každý mesiac stihne vyložiť 

plast ale zberajú ich. Občania upozornili, že zase ľudia vyvážajú za zberný dvor, na poľné 

cesty. Nesypať trávu do jarkov do potoku, treba ju doniesť na zberný dvor. Pokúšam sa získať 

finančné prostriedky na techniku a rozmiestnenie kontajnerov na všetky časti obce aby to mali 

občania čo najbližšie. Starostka poznamenala, že papier plasty, elektroodpad, zelená hmota je 



pre nás dobrý odpad, ktorý nám prispieva k zvýšeniu percenta vyseparovanosti. Občan Juraj 

Štetina sa opýtal, či spoločnosť ktorá odváža odpad je efektívna, on má 50kubíkový náves 

a pre neho je nepochopiteľné, ktorá mala menší náves. Starostka odpovedala, že kompostáreň 

nám berie iba tonu tak je zbytočné veľké auto. Pán Štetina sa pýtal prečo tie konáre vozili 

opačným smerom, Starostka odpovedala, že ich vozili aj s nábytkom do firmy KRONOSPAN 

na opätovnú recykláciu. Daná firma nám upratala neporiadok za zberným dvorom kde ľudí 

nekontrolovane hádzali všetko a daná firma nám ponúkla, že nám to vyselektuje a uprace. 

Starostka si dala poradiť pre budúcnosť to môže byť iná firma rada si nechá poradiť inú firmu. 

Pán Štetina chcel počuť, kde skončili tie odpady. Starostka mu vysvetlila kde to skončilo. 

Potom sa opýtal, že už to bolo zaplatené. Starostka odpovedala, že faktúru ekonómka ešte 

nezverejnila a nevie podrobnosti a nepodpísala finančnú kontrolu na úhradu pán štetina tvrdil, 

že už je zaplatená. Starostka povedala, že si dá prešetriť danú informáciu. Poslanec Bulla sa 

opýtal ak vie poradiť prečo neporadí a aký problém v tom vidí. Pán Štetina skonštatoval, že 

on vidí v tom problém. Starostka sa ospravedlnila a nechá sa rada poučiť a opraviť pre 

budúcnosť. Pán Štetina nám ponúkol sponzorský dar, za zákazku a sleduje firmy, ktoré tu 

vykonávajú zákazky na niektoré viac na niektoré menej. Pripomenul sa ohľadom ponuky, 

ktorú ponúkol starostke, keď nastúpila ohľadom zimnej údržby. Starostka skonštatovala, že 

jeho ponuka nebola výhodná a zdala sa jej prehnaná. Starostka dala prečítať uznesenie 

a vyzvala poslancov k hlasovaniu. 

Obecné zastupiteľstvo v Lukáčovciach podľa § 11 osd. 4 zákona č. 369/1990 ZB. o 

obecnom zriadení v z. n. p berie na vedomie bod Rôzne. 

Hlasovanie:    za: 6                 proti: 0               zdržal sa: 0   

Uznesenie bolo jednohlasne prijaté. 

K bodu 16. 
Starostka obce otvorila diskusiu do ktorej sa prihlásil občan Juraj Štetina, ktorý odcitoval 

odpoveď na podnet starostky na obecný taxík, že používa súkromné auto na pracovné účely sa 

opýtal, či považuje za normálne starostka obce voziť sa na firemnom aute. Starostka sa ho 

opýtala od kadiaľ vie kto je vlastník auta? Legálnou cestou sa to nedá zistiť. Kontrolórka obce 

sa opýtala od kade má túto informáciu a upozornila ho aby sa diskutovalo o programe 

obecného zastupiteľstva. Ešte sa pán Štetina opýtal starostky ako si dáva preplácať cesty. 

Starostka odpovedala, že zatiaľ funguje z vlastnej réžie a vyčítať že používam svoje auto 

alebo lepšie povedané manželove auto pre obec. Celá diskusia sa točila okolo auta na ktorom 

jazdí starostka. Starostka vysvetlila, že sa na tom aute vozila ešte pred tým ako sa stala 

starostkou. J. Hanák obvinil starostku, že zase porušuje zákon, že sa vozí na firemnom aute, 

a ona je štatutár obce a ľudia si zistili, že nie je jej. Starostka odpovedala, že jej manžel je 

v danej firme už 22 rokov zamestnaný a kam sa zapojí jeho zamestnávateľ, ona neovplyvní 

ani platformu IS EVO vyhráva najnižšia zákazka. Pán Štetina vytvoril zase rozpravu aj 

o zimnej údržbe. Starostka mu odpovedala že sa je zdalo zaplatiť 1200€ za 4mesiace platiť 

paušál keď u nás sneží 2x do roka. Potom pán Štetina vysvetlil, že sme sa mohli dohodnúť 

a mohol sponzorovať obec. Starostka po dlhej diskusii sa ospravedlnila občanom, že sa vozila 

na svojom aute a už to nebu teda robiť ak sa to občanom nepáči. Róbert Gajdoš sa opýtal či 

občanom nevadilo, že 16 rokov sa nič nerobilo ráno bývalý starosta vozil kapustu a pobede 

bol doma v záhrade to nikomu nevadilo. Pán Štetina skonštatoval, že nevie čo si myslia ľudia 

ale mysli si, že starostka sa vozí na aute, ktoré patrilo firme. Poslanec Hanák hovoril 

kontrolórke, že „on to nevytiahol to vytiahol občan nie on“. Pán Štetina stále otváral diskusiu 

prečo sa vozí na aute. Starostka skonštatovala, že nie je si vedomá porušenia nejakého zákona, 

ktorý pán Štetina nevedel definovať a spomenúť si. Občan Miloš Gajdoš skonštatoval, že 

zákon o verejnom obstarávaní, že by starostka musela byť priamo spojená s výhercom. 

Poslanec Bulla ponúkol starostke, že on ju bude voziť a opýtal sa kvôli čomu je nahnevaný 

pán Štetina, čo tým chce dokázať.  Starostka sa ho opýtala, čo tým chcel dokázať. On len chce 



vedieť či som si vytvárala cestovné príkazy. Cestovné príkazy nemám vypísané 

a nevykazujem si amortizáciu ani diéty ani nič čo sa týka cestovných príkazov, čo by som 

mohla s projektu robiť, ale nerobila, skonštatoval že ušetrila obci niekoľko tisícok € za 

vypracovanie projektov lebo ich robí sama aj podklady aj podávanie aj vykazovanie 

a občanom vadí, že sa niečo robí. Občan Miloš Gajdoš sa opýtal kontrolórky či musí byť aj 

dobropis na webe zverejnený. Kontrolórka skonštatovala, že to nie je povinné. Ale ak sa 

zverejňujú aj v iných oblastiach ako elektrina tak už by sa tam mali dávať všetky. Občan 

Róbert Gajdoš sa opýtal, „nevie prečo prevláda myšlienka, keď domáci podnikateľ robí niečo 

pre obec, že okamžite vlastne chce na tom zarobiť obrovské peniaze, ja fungujem od 2010 

a fungoval som aj bez obce a robím to teraz pre to chcem robiť som odtiaľto chcem pomôcť“. 

Príde kedykoľvek aj naposledy poskytol pomoc opravy tlačiarne v škole bez odplaty a mnoho 

iných vecí, ktoré príde urobiť a pokiaľ nejde o materiál čas dáva zadarmo. Starostka dala 

prečítať uznesenie a vyzvala poslancov k hlasovaniu. 

Obecné zastupiteľstvo v Lukáčovciach  podľa § 11 osd. 4 zákona č. 369/1990 ZB. o 

obecnom zriadení v z. n. p berie na vedomie diskusné príspevky vznesené v rámci bodu 

Diskusia. 

Hlasovanie:    za: 6                 proti: 0               zdržal sa: 0   

Uznesenie bolo jednohlasne prijaté. 

 

K bodu 17. 
 

Starostka obce poďakovala prítomným za účasť a zasadnutie ukončila. 

 

Zapísal: Juraj Hanák 

 

 

Overovatelia zápisnice:  

 

Karol Bulla                                    .................................... 

                             

Martin Zachar                                ..................................... 

                                                                                                                                         

                                                                                                                          

 

 

Ing. Jozefína Pokrývková, PhD. 
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